



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

N°:
No.: 36

FOR IMMEDIATE RELEASE
APRIL 8, 1983

FEDERAL-PROVINCIAL TRADE MINISTERS' MEETING

The Honourable Gerald Regan, Minister of State (International Trade), announced today that a meeting of Federal and Provincial Ministers responsible for international trade will be held in Ottawa on April 25, 1983, Conference Centre.

The Minister, in making the announcement, said he attaches importance to continuing federal-provincial co-operation on trade matters and the further promotion of Canadian exports.

* * *

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
LE 8 AVRIL 1983

RENCONTRE FÉDÉRALE-PROVINCIALE DES MINISTRES DU COMMERCE

L'honorable Gerald Regan, ministre d'Etat (Commerce international), a annoncé aujourd'hui qu'une rencontre fédérale-provinciale des ministres responsables du commerce international aura lieu à Ottawa, le 25 avril 1983, au Centre des conférences.

Le Ministre, en annonçant la nouvelle, a déclaré qu'il attache une grande importance à une coopération fédérale-provinciale suivie sur les questions commerciales et la promotion des exportations canadiennes.